

TRADEMARK ASSIGNMENT

Electronic Version v1.1
 Stylesheet Version v1.1

SUBMISSION TYPE:	NEW ASSIGNMENT
------------------	----------------

NATURE OF CONVEYANCE:	CHANGE OF NAME
-----------------------	----------------

CONVEYING PARTY DATA

Name	Formerly	Execution Date	Entity Type
Eschenbach Holding GmbH		10/17/2007	LIMITED LIABILITY COMPANY: GERMANY

RECEIVING PARTY DATA

Name:	Eschenbach Optik GmbH
Street Address:	Schopenhauerstrasse 10
City:	Nuernberg
State/Country:	GERMANY
Postal Code:	D-90409
Entity Type:	LIMITED LIABILITY COMPANY: GERMANY

PROPERTY NUMBERS Total: 1

Property Type	Number	Word Mark
Registration Number:	1094284	ESCHENBACH

CORRESPONDENCE DATA

Fax Number: (202)393-5350
Correspondence will be sent via US Mail when the fax attempt is unsuccessful.
 Phone: 202-638-6666
 Email: trademark@jhip.com, rpierce@jhip.com, jholman@jhip.com
 Correspondent Name: John Clarke Holman
 Address Line 1: Jacobson Holman PLLC
 Address Line 2: 400 7th St., NW
 Address Line 4: Washington, DISTRICT OF COLUMBIA 20004

ATTORNEY DOCKET NUMBER:	T02954
-------------------------	--------

DOMESTIC REPRESENTATIVE

Name:
 Address Line 1:

OP \$40.00 1094284

Address Line 2:

Address Line 3:

Address Line 4:

NAME OF SUBMITTER:	John Clarke Holman
Signature:	/John Clarke Holman/
Date:	05/09/2008

Total Attachments: 6

source=T02954 CoN HRB 16786#page1.tif

source=T02954 CoN HRB 16786#page2.tif

source=T02954 CoN HRB 16786#page3.tif

source=T02954 CoN HRB 16786#page4.tif

source=T02954 CoN HRB 16786#page5.tif

source=T02954 CoN HRB 16786#page6.tif

Nummer der Eintragung	a) Firma b) Sitz, Niederlassung, Zweigniederlassungen c) Gegenstand des Unternehmens	Grund- oder Stammkapital	4 a) Allgemeine Vertretungsregelung b) Vorstand, Leitungsorgan, geschäftsführende Direktoren, persönlich haftende Gesellschafter, Geschäftsführer, Vertretungsberechtigte und besondere Vertretungsbefugnis	5 Prokura	6 a) Rechtsform, Beginn, Satzung oder Gesellschaftsvertrag b) Sonstige Rechtsverhältnisse	7 a) Tag der Eintragung b) Bemerkungen
1	2 a) Eschenbach Holding GmbH b) Nürnberg c) Das Halten und Verwalten von Beteiligungen im In- und Ausland und die Herstellung, Beschaffung und der Vertrieb von optischen und feinmechanischen Artikeln sowie jegliche Tätigkeiten, die dem vorgenannten Zweck förderlich sind.	3 8.000.000,00 EUR	4 a) ist nur ein Geschäftsführer bestellt, so vertritt er die Gesellschaft allein. Sind mehrere Geschäftsführer bestellt, so wird die Gesellschaft durch zwei Geschäftsführer gemeinsam vertreten. b) <u>Geschäftsführer:</u> Dietrich, Wolfgang, Nürnberg, *14.09.1942 mit der Belegung, im Namen der Gesellschaft mit sich im eigenen Namen oder als Vertreter eines Dritten, Rechtsgeschäfte abzuschließen. <u>Geschäftsführer:</u> Dr. Rebstöck, Wolfgang, Gernsheim, *14.05.1956 mit der Belegung, im Namen der Gesellschaft mit sich im eigenen Namen oder als Vertreter eines Dritten, Rechtsgeschäfte abzuschließen. <u>Geschäftsführer:</u> Schwind, Peter, Hübach, *17.09.1959 mit der Belegung, im Namen der Gesellschaft mit sich im eigenen Namen oder als Vertreter eines Dritten, Rechtsgeschäfte abzuschließen.	5	6 a) Gesellschaft mit beschränkter Haftung Gesellschaftsvertrag vom 14.06.1999 zuletzt geändert am 10.12.1999	7 a) 24.04.2002 Diez b) Tag der ersten Eintragung: 16.12.1999. Dieses Blatt ist zur Fortführung auf EDV umgeschrieben worden und dabei an die Stelle des bisherigen Registerblattes getreten. Satzung Bl. 51 So.
2			b) Vertretungsbefugnis geändert, nun: <u>Geschäftsführer:</u> Dietrich, Wolfgang, Nürnberg, *14.09.1942 auch vertretungsberechtigt, zusammen mit einem Prokuristen; mit der Belegung, im Namen der Gesellschaft mit sich im eigenen Namen oder als Vertreter eines Dritten Rechtsgeschäfte abzuschließen. <u>Vertretungsbefugnis geändert, nun:</u> <u>Geschäftsführer:</u> Dr. Rebstöck, Wolfgang, Gernsheim, *14.05.1956 auch vertretungsberechtigt, zusammen mit einem Prokuristen; mit der Belegung, im Namen der Gesellschaft mit sich im eigenen Namen oder als Vertreter eines Dritten Rechtsgeschäfte abzuschließen. <u>Vertretungsbefugnis geändert, nun:</u> <u>Geschäftsführer:</u> Schwind, Peter, Hübach, *17.09.1959 auch vertretungsberechtigt, zusammen mit einem Prokuristen; mit der Belegung, im Namen der Gesellschaft mit sich im eigenen Namen oder als Vertreter eines Dritten Rechtsgeschäfte abzuschließen.	Gesamtprokura gemeinsam mit einem Geschäftsführer: Schultz, Udo, Carlsburg, OT Dettenfurt, *29.11.1960		a) 26.09.2006 Dimpfl b) Beschluss Bl. 76 ff. 58;

Nummer der Eintragung	a) Firma b) Sitz, Niederlassung, Zweigniederlassungen c) Gegenstand des Unternehmens	Grund- oder Stammkapital	a) Allgemeine Vertretungsregelung b) Vorstand, Leitungsorgan, geschäftsführende Direktoren, persönlich haftende Gesellschafter, Geschäftsführer, Vertretungsberechtigte und besondere Vertretungsbefugnis	Prokura	a) Rechtsform, Beginn, Sitzung oder Gesellschaftsvertrag b) Sonstige Rechtsverhältnisse	a) Tag der Eintragung b) Bemerkungen
1	2	3	4	5	6	7
3			a) Allgemeine Vertretungsregelung b) Vertreter eines Dritten Rechtsgeschäfte abzuschließen. b) Bestellt: Geschäftsführer: Schulze, Uwe, Cadolzburg, OT Debernorf, *20.11.1960 mit der Befugnis, im Namen der Gesellschaft mit sich im eigenen Namen oder als Vertreter eines Dritten, Rechtsgeschäfte abzuschließen.	Prokura erloschen: Schulze, Uwe, Cadolzburg, OT Debernorf, *20.11.1960		a) 20.12.2006 Dimplf b) Beschluss Bl. 83 ff. SB;
4		12.550.000,00 EUR			a) Die Gesellschafterversammlung vom 01.06.2007 hat die Erhöhung des Stammkapitals um 4.550.000,- Euro auf 12.550.000,- Euro und die Änderung des § 5 Abs. 1 und 2 (Stammkapital) der Satzung beschlossen.	a) 21.06.2007 Krome
5	a) Eschenbach Optik GmbH				a) Die Gesellschafterversammlung vom 17.08.2007 hat die Änderung des § 1 (Firma) des Gesellschaftsvertrages beschlossen. b) Die Eschenbach Optik GmbH mit dem Sitz in Zimborf (Amtsgericht Fürth HRB 1560) ist auf Grund des Verschmelzungsvertrages vom 17.08.2007 und der Beschlüsse der Gesellschafterversammlungen vom selben Tag mit der Gesellschaft verschmolzen.	a) 17.10.2007 Krome
6			b) Vertretungsbefugnis geändert, nun: Geschäftsführer: Schulze, Uwe, Cadolzburg, OT Debernorf, *20.11.1960 auch vertretungsberechtigt zusammen mit einem Prokuristen, im Namen der Gesellschaft mit sich im eigenen Namen oder als Vertreter eines Dritten Rechtsgeschäfte abzuschließen. Wohnort geändert, nun: Geschäftsführer: Dr. Reibstock, Wolfgang, Berg, OT Unterriedsbach, *14.05.1955 auch vertretungsberechtigt zusammen mit einem Prokuristen, im Namen der Gesellschaft mit sich im eigenen Namen oder als Vertreter eines Dritten Rechtsgeschäfte abzuschließen.	Gesamitprokura gemeinsam mit einem Geschäftsführer: Wengrzik, Christian, Nürnberg, *12.03.1946		a) 12.11.2007 Dimplf

Nummer der Eintragung	a) Firma b) Sitz, Niederlassung, Zweigniederlassungen c) Gegenstand des Unternehmens	Grund- oder Stammkapital	e) Allgemeine Vertretungsregelung b) Vorstand, Leitungsorgan, geschäftsführende Direktoren, persönlich haftende Gesellschafter, Geschäftsführer, Vertretungsberechtigte und besondere Vertretungsbefugnis	Prokura	a) Rechtsform, Beginn, Satzung oder Gesellschaftsvertrag b) Sonstige Rechtsverhältnisse	a) Tag der Eintragung b) Bemerkungen
1	2	3	4	5	6	7

No. of entry	Company name	Share or nominal capital	General representation	Prokura (power of attorney to act for the company)	Legal form, commencement and memorandum and articles of association	Date of entry
1	2	3	4	5	6	7
1	<p>a) Eschenbach Holding GmbH</p> <p>b) Nuremberg</p> <p>The holding and management of investees in Germany and abroad and the manufacturing, procurement and distribution of optical and precision-mechanical articles as well as all activities which are conducive to the aforementioned object.</p>	<p>EUR</p> <p>9,000,000</p>	<p>a) if only one managing director has been appointed, he shall represent the company alone. If several managing directors have been appointed, the company shall be represented by two managing directors acting together.</p> <p>b) <u>Managing Director:</u> <u>Dietrich, Wolfgang, Nuremberg, *14.09.1942</u> with the empowerment to enter on behalf of the company into legal transactions with himself on his own behalf or as representative of a third party. <u>Managing Director:</u> <u>Dr. Rebstock, Wolfgang, Gernsheim, *14.05.1956</u> with the empowerment to enter on behalf of the company into legal transactions with himself on his own behalf or as representative of a third party. <u>Schwind, Peter, Hösbach, *17.09.1958</u> with the empowerment to enter on behalf of the company into legal transactions with himself on his own behalf or as representative of a third party.</p>		<p>a) Gesellschaft mit beschränkter Haftung (limited liability company) Articles and Memorandum of Association of 14.06.1999 last amended on 10.12.1999</p>	<p>a) 24.04.2002 Dietz</p> <p>b) Date of first entry: 16.12.1999</p> <p>This sheet was transferred to an electronic carrier and replaces the previous register sheet. Memorandum p. 51 So.</p>
2	TRADEMARK		<p>b) Power of representation changed, now: <u>Managing Director:</u> <u>Dietrich, Wolfgang, Nuremberg, *14.09.1942</u> also empowered to represent the company together with a Prokurist; with the empowerment to enter, on behalf of the company, into legal transactions with himself on his own behalf or as representative of a third party.</p> <p><u>Power of representation changed, now:</u> <u>Managing Director:</u> <u>Dr. Rebstock, Wolfgang, Gernsheim, *14.05.1956</u> also empowered to represent the company together with a Prokurist; with the empowerment to enter, on behalf of the company, into legal transactions with himself on his own behalf or as representative of a third party.</p>	<p><u>General Prokura</u> <u>with a managing</u> <u>director:</u> <u>Schultze, Uwe,</u> <u>Cadolzburg, OT</u> <u>Deberndorf,</u> <u>*20.11.1960</u></p>		<p>a) 26.09.2006 Dimpfl</p> <p>b) Resolution p. 76 ff. SB;</p>

No. of entry	a) Company name b) Registered office, branch establishment, branch office c) Object of the company	Share or nominal capital	a) General representation b) Owner, personally liable partners, managing director, executive board, persons entitled to represent the company and special power of representation	Prokura (power of attorney to act for the company)	a) Legal form, commencement and memorandum and articles of association b) Other legal relations	a) Date of entry b) Remarks
1	2	3	4	5	6	7
3			<p>Power of representation changed, now: Managing Director: Schwind, Peter, Hösbach, *17.09.1958 also empowered to represent the company together with a Prokurist; with the empowerment to enter, on behalf of the company, into legal transactions with himself on his own behalf or as representative of a third party.</p>	<p>Prokura extinct: Schulitze, Uwe, Cadolzburg, OT Deberndorf, *20.11.1960</p>		<p>a) 20.12.2006 Dimpfl b) Resolution p. 83 ff SB</p>
4		EUR 12,550,000	<p>b) Appointed: Managing Director: Schulitze, Uwe, Cadolzburg, OT Deberndorf, *20.11.1960 with the empowerment to enter on behalf of the company, into legal transactions with himself on his own behalf or as representative of a third party.</p>		<p>a) The meeting of shareholders of 01.06.2007 approved the increase in the nominal capital by EUR 4,550,000 to EUR 12,550,000 and the amendment of § 5 para 1 and 2 (Nominal Capital) of the Bylaws.</p>	<p>a) 21.06.2007 Krome</p>
5	a) Eschenbach Optik GmbH				<p>a) The meeting of shareholders of 17.08.2007 approved the amendment to § 1 (Company name) of the Memorandum. b) Eschenbach Optik GmbH with registered office in Zirndorf (Local Court Fürth HRB 1580) was merged by virtue of the merger agreement of 17.08.2007 and resolutions of the meetings of shareholders of the same day with the company.</p>	<p>a) 17.10.2007 Krome</p>
			<p>Power of representation changed, now: Managing Director: Schulitze, Uwe, Cadolzburg, OT Deberndorf, *20.11.1960 also empowered to represent the company together with a Prokurist; with the empowerment to enter, on behalf of the company, into legal transactions with himself on his own behalf or as representative of a third party.</p>	<p>General Prokura together with a Managing Director: Wengrzik, Christian, Nuremberg, *12.08.1946</p>		<p>a) 12.11.2007 Dimpfl</p>

TRADEMARK

REEL: 003775 FRAME: 0174

No. of entry	a) Company name b) Registered office, branch establishment, branch office c) Object of the company	Share of nominal capital	a) General representation b) Owner, personally liable partners, managing director, executive board, persons entitled to represent the company and special power of representation	Prokura (power of attorney to act for the company)	a) Legal form, commencement and memorandum and articles of association b) Other legal relations	a) Date of entry b) Remarks
1	2	3	4	5	6	7
			Place of residence changed, now: Managing Director: Dr. Rebstock, Wolfgang, Berg, OT Unterölsbach, *14.05.1956 also empowered to represent the company together with a Prokurist; with the empowerment to enter, on behalf of the company, into legal transactions with himself on his own behalf or as representative of a third party.			